
 

UNIFORM POLICY 2025-2026 

1. Rationale: 

At Edison International Academy, all pupils are to wear the prescribed school uniform, which is part of 
ensuring a purposeful learning ethos. A complete list of the items that are part of the school uniform will 
be in each school’s procedure handbook.  

2. Aims: 

This policy is based on the belief that a school uniform promotes a sense of pride in the school, and fosters 

a feeling of community and belonging. Edison International Academy’s uniform identifies our pupils with 
the school, is not distracting in class, and makes children feel equal to their peers in term of appearance.   

3. Uniform:     

The school uniform colours and items may change from year to year. Each year the uniform items will be 
itemised and added to the School’s information site.   
1. Boys: 
• shirt with school logo 
• trousers or shorts 

• sweatshirt/jacket with school logo 
2. Girls: 
• short or long sleeved blouse with school logo 
• knee/ankle-length dress/skirt with school logo 

• sweatshirt/jacket with school logo 
 

3. Physical Education Kit for Boys and Girls: 

• polo shirt with school logo 
• tracksuit bottoms or shorts 
• sports shoes (no football shoes are allowed at any time) 
Note: Children should come to school dressed in their PE Kits on designated PE days. 

 
4. Footwear: 

Pupils of Edison International Academy MUST wear flat black shoes.  

 

5. Headwear: 

During the hot summer months, pupils of Edison International Academy are able to wear a cap with the 
school logo during break-time and outdoor activities. 

 

6. Jewellery: 

Apart from small ear studs for girls, jewellery is not allowed to be worn at Edison International Academy at 
any time on grounds of health and safety for all pupils.  

 

7. Labelling: 

All uniform items are to be clearly marked with the pupil’s name. 

 

 



 

 

  6202-5202سياسة الزي المدرسي 

 

 :الأساس المنطقي .1

في أكاديمية إديسون الدولية، يجب على جميع الطلاب ارتداء الزي المدرسي المحدد، كجزء من ضمان بيئة تعليمية 

 .هادفة ومنظمة. سيتم إدراج قائمة كاملة بالعناصر المكونة للزي المدرسي في دليل إجراءات كل مدرسة

 

 :الأهداف.2

تستند هذه السياسة إلى الاعتقاد بأن الزي المدرسي يعزز شعور الطلاب بالفخر بالمدرسة ويغرس شعورًا بالانتماء 

والمجتمع. يتيح زي أكاديمية إديسون الدولية التعرف على طلابنا بالمدرسة، ولا يشتت الانتباه داخل الصف، ويجعل 

 .هرالأطفال يشعرون بالمساواة مع أقرانهم من حيث المظ

 

 :الزي المدرسي.3

قد تتغير ألوان وعناصر الزي المدرسي من سنة إلى أخرى. وسيتم تحديد عناصر الزي المدرسي سنويًا وإضافتها 

 .إلى موقع المدرسة للمعلومات

 :الأولاد .1

 قميص بشعار المدرسة •

 بنطال أو شورت •

 سترة/جاكيت بشعار المدرسة •

 :الفتيات .2

 بلوزة قصيرة أو طويلة الأكمام بشعار المدرسة •

 فستان/تنورة بطول الركبة أو الكاحل بشعار المدرسة •

 سترة/جاكيت بشعار المدرسة •

 :زي التربية البدنية )للأولاد والبنات( .3

 قميص بولو بشعار المدرسة •

 بنطال رياضي أو شورت •

 أحذية رياضية )لا يُسمح بأحذية كرة القدم في أي وقت( •

 .يجب على الأطفال ارتداء زي التربية البدنية في الأيام المخصصة للحصص الرياضية :ملاحظة

 

 :الأحذية .4

 .يجب على طلاب أكاديمية إديسون الدولية ارتداء أحذية سوداء مسطحة



 

 

 :القبعات .5

 .خلال أشهر الصيف الحارة، يمكن للطلاب ارتداء قبعة بشعار المدرسة خلال أوقات الاستراحة والأنشطة الخارجية

 

 :المجوهرات .6

باستثناء الأقراط الصغيرة للفتيات، لا يُسمح بارتداء المجوهرات في أكاديمية إديسون الدولية في أي وقت لأسباب 

 .تتعلق بالسلامة والصحة لجميع الطلاب

 

 :الوسم .7

 .يجب وضع اسم الطالب بوضوح على جميع عناصر الزي المدرسي

 

 

 


